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Närvarande: Ulrika Leray, Britt-Marie Carlsson, Louise Hellman, Tommy Werlefors, 
Marie Jauhiainen, Fredrik Hjert, Kent Eriksson Pripp, Christer Danielsson

Protokoll fört vid styrelsemöte med Skogsbärens SFF 2010-02-18

§ 1 Mötet öppnas
Ordförande Ulrika Leray hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Dagordning
Dagordningen godkändes.

§ 3 Protokolljusterare
Marie Jauhiainen valdes att justera protokollet tillsammans med ordförande.

§ 4 Föregående protokoll
Genomgång av protokoll 1/2010. Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

§ 5 Inkomna skrivelser
Ang kvartersombudsuppdraget – skriftligt svar lämnas
Ang parkeringsplatser – skriftligt svar lämnas
Ang rastning av hundar – skriftligt svar lämnas, men styrelsen uppmanar samtliga boende inom 
SFF att inte rasta sina hundar i kvarteren. Det har kommit till styrelsens kännedom att man låter 
sina hundar göra behov mot brevlådor, vilket styrelsen anser inte är ok.
Byte av fönster – skriftligt svar lämnas

§ 6 Aktivitetslistan
Genomgång av aktivitetslistan gjordes. 
Styrelsen prioriterar bokslut och förberedelser inför årsmötet.

§ 7 Ekonomi
Genomgång av budgetförslag 2010. Styrelsen beslutade höja kvartalsavgiften från kvartal 2 
2010 med 300 kronor, med anledning av höjda kostnader för snöröjning, sophantering och 
kallvatten.

§ 8 Övriga frågor
Årsmötet; 
Söndagen den 25 april 2010 – Louise bokar lokal.
Ulrika har informerat valberedningen.

§ 9 Nästa möte
Torsdagen den 25 mars kl 19.00 hos Britt-Marie
Torsdagen den 15 april kl 19.00

§ 10 Mötet avslutas
Ulrika avslutade mötet och tackade förvisat intresse.

Vid protokollet Justeras

Britt-Marie Carlsson Ulrika Leray Marie Jauhiainen


